
Protokół nr LVIII/2023 

Nadzwyczajne obrady Rady Gminy Michałowice rozpoczęto w dniu 1 marca 2023 o godz. 

9:30, a zakończono o godz. 10:45 tego samego dnia. 

Pan Przewodniczący Rady otworzył LVIII Nadzwyczajną Sesję Rady Gminy Michałowice w 

dniu 1 marca 2023  roku. Na wstępie przywitał Wójta Pana Antoniego Rumian, Zastępcę 

Wójta Pana  Jarosława Sadowskiego, Panią Skarbnik Agatę Krzyżak-Szotę, Sołtysów oraz 

pozostałych pracowników Urzędu Gminy. 

Pan Przewodniczący przeszedł do sprawdzenia obecności.  

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków, podjęte dziś uchwały będą prawomocne 

/załącznik nr 1 do protokołu/ 

Głosowano w sprawie: 
Sprawdzenie obecności.  
Wyniki głosowania 
OBECNY: 15, NIEOBECNY: 0 
 
Wyniki imienne: 
OBECNY (15) 
Alicja Bednarczyk, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Eleonora Dyląg, Władysław Dyna, 
Jakub Fluder, Daniel Gajoch, Adam Jurek, Marek Kozłowski, Ewa Krawczyk, Maciej 
Podymkiewicz, Zofia Puchalska-Wilk, Aneta Szydłowska, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 
 

Ad 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Pan Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek obrad /załącznik nr 2 do 
protokołu/: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Zatwierdzenie protokołu z LVII Sesji Rady Gminy Michałowice. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie diet dla członków Sołeckiej Komisji Wyborczej. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody dla Wójta Gminy Michałowice o 

wystąpienie z wnioskiem o skomunalizowanie działki nr 398/2 w obrębie Wola 
Więcławska w trybie art. 5 ust. 4 ustawy z dnia 10 maja 1990 r. przepisy 
wprowadzające ustawę o samorządzie terytorialnym i ustawę o pracownikach 
samorządowych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Michałowice 
umowy dzierżawy nieruchomości oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 260/4 
o pow. 0,1702 ha, położonej w obrębie Kończyce, jednostka ewidencyjna 
Michałowice. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania w 2023 r. środków finansowych na Fundusz 
Wsparcia Policji z przeznaczeniem na zakup samochodu osobowego dla Komisariatu 
Policji w Zielonkach. 



8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Michałowice na 2023 rok 
przyjętego uchwałą nr LVI/472/2022 Rady Gminy Michałowice z dnia 28 grudnia 2022 
r. w sprawie budżetu Gminy Michałowice na 2023 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Michałowice na lata 2023-2034. 

10. Dyskusja wolne wnioski. 
11. Zamknięcie sesji. 

 
Pan Przewodniczący poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag do porządku obrad. 

Nikt nie zgłosił uwag do porządku obrad. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie jawne porządek obrad. 

Rada Gminy głosowała następująco: 

Rada Gminy głosowała następująco: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Alicja Bednarczyk, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Eleonora Dyląg, Władysław Dyna, 

Jakub Fluder, Daniel Gajoch, Adam Jurek, Marek Kozłowski, Ewa Krawczyk, Maciej 

Podymkiewicz, Zofia Puchalska-Wilk, Aneta Szydłowska, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

Porządek obrad został przyjęty. 

Ad 4. Zatwierdzenie protokołów z LVII Sesji Rady Gminy Michałowice. 

 Pan Przewodniczący poinformowała, że protokoły z LVII Sesji Rady Gminy Michałowice, był 

do wglądu i każdy mógł się z nimi zapoznać. Poprosił o ewentualne zgłoszenie uwag do tych 

protokołów. 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie jawne zatwierdzenie protokołu z 
LVII Sesji Rady Gminy w Michałowicach. 

Rada Gminy głosowała następująco: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Alicja Bednarczyk, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Eleonora Dyląg, Władysław Dyna, 
Jakub Fluder, Daniel Gajoch, Adam Jurek, Marek Kozłowski, Ewa Krawczyk, Maciej 
Podymkiewicz, Zofia Puchalska-Wilk, Aneta Szydłowska, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 
Protokół został zatwierdzony. 

 



Ad 4. Podjęcie uchwały w sprawie diet dla członków Sołeckiej Komisji Wyborczej. 

Głos zabrał Wójt Gminy Pan Antonii Rumian. 

Proponowana uchwała wynika z konieczności przeprowadzenia wyborów uzupełniających w 
sołectwie Zerwana, gdzie ze względu na zmianę granic obecna pani sołtys przestała pełnić 
swoja funkcję. Stawki przyjęte dla członków komisji są takie same jak przy wyborach w 2021 
roku tj. dla przewodniczącego komisji 400 zł, zastępcy 350 i 300 zł dla członka komisji.  

Rozpoczęto dyskusję.  

Komisja Budżetu i Finansów  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały /załącznik nr 3 do 
protokołu/. 

 
Pan Przewodniczący przeszedł do głosowania  uchwały nr LVIII/491/2023 Rady Gminy 
Michałowice z dnia 1 marca 2023 r. w sprawie diet dla członków Sołeckiej Komisji Wyborczej 

Odbyło się głosowanie jawne. 
Rada Gminy głosowała następująco: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Alicja Bednarczyk, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Eleonora Dyląg, Władysław Dyna, 
Jakub Fluder, Daniel Gajoch, Adam Jurek, Marek Kozłowski, Ewa Krawczyk, Maciej 
Podymkiewicz, Zofia Puchalska-Wilk, Aneta Szydłowska, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

Uchwała została podjęta. 

Ad 5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody dla Wójta Gminy Michałowice o 

wystąpienie z wnioskiem o skomunalizowanie działki nr 398/2 w obrębie Wola 

Więcławska w trybie art. 5 ust. 4 ustawy z dnia 10 maja 1990 r. przepisy wprowadzające 

ustawę o samorządzie terytorialnym i ustawę o pracownikach samorządowych. 

Głos zabrał Zastępca Wójta Pan Jarosław Sadowski.  
 
Uchwała dotyczy wyrażenia zgody na wystąpienie z wnioskiem o skomunalizowanie działki nr 
398/2 w Woli Więcławskiej. Ta działka jest częścią ujęcia wody z Woli Więcławskie z którego 
korzystają nasze Wodociągi Gminne to ujęcie znajduje się na jednej działce należącej do 
Gminy natomiast ta działka o której wspomniałem należy do Skarbu Państwa. Staramy się o 
skomunalizowanie tej działki czyli przejęcie jej na własność gminy Michałowice ale do 
takiego procesu potrzebna jest zgoda rady. 
Rozpoczęto dyskusję.  
Komisja Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały /załącznik nr 4 do protokołu/. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały /załącznik nr 5 do 
protokołu/. 

Pan Przewodniczący przeszedł do głosowania  uchwały nr LVIII/492/2023 Rady Gminy 
Michałowice z dnia 1 marca 2023 r. w sprawie wyrażenia zgody dla Wójta Gminy 
Michałowice o wystąpienie z wnioskiem o skomunalizowanie działki nr 398/2 w obrębie 



Wola Więcławska w trybie art. 5 ust. 4 ustawy z dnia 10 maja 1990 r. przepisy 
wprowadzające ustawę o samorządzie terytorialnym i ustawę o pracownikach 
samorządowych. 

Odbyło się głosowanie jawne. 
Rada Gminy głosowała następująco: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Alicja Bednarczyk, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Eleonora Dyląg, Władysław Dyna, 
Jakub Fluder, Daniel Gajoch, Adam Jurek, Ewa Krawczyk, Maciej Podymkiewicz, Zofia 
Puchalska-Wilk, Aneta Szydłowska, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Marek Kozłowski 
Uchwała została podjęta.  

 

Ad 6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Michałowice 

umowy dzierżawy nieruchomości oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 260/4 o pow. 

0,1702 ha, położonej w obrębie Kończyce, jednostka ewidencyjna Michałowice. 

Głos zabrał Zastępca Wójta Pan Jarosław Sadowski.  
 
Uchwała dotyczy wyrażenia zgody przez radę na przedłużenie umowy dzierżawy działki w 
Kończycach. To jest działka należąca do wodociągów krakowskich tam znajduje się w tej 
chwili domek holenderski, działka w użytkowaniu sołectwa natomiast my na tej działce 
chcemy wybudować plac zabaw. Staramy się o dofinansowanie takiego placu zabaw ale żeby 
można zawrzeć umowę o dofinansowanie to musi być co najmniej na 5 lat taka umowa 
dzierżawy zawarta. W tej chwili obecna umowa kończy się w roku 2025,  dlatego konieczne 
jest wyrażenie zgody na przedłużenie jej do roku 2029. 

Rozpoczęto dyskusję. 

Komisja Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały /załącznik nr 6 do protokołu/. 

Pan Przewodniczący przeszedł do głosowania  uchwały nr LVIII/493/2023 Rady Gminy 
Michałowice z dnia 1 marca 2023 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę 
Michałowice umowy dzierżawy nieruchomości oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 260/4 
o pow. 0,1702 ha, położonej w obrębie Kończyce, jednostka ewidencyjna Michałowice. 

Odbyło się głosowanie jawne. 
Rada Gminy głosowała następująco: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Alicja Bednarczyk, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Eleonora Dyląg, Władysław Dyna, 
Jakub Fluder, Daniel Gajoch, Adam Jurek, Marek Kozłowski, Ewa Krawczyk, Maciej 
Podymkiewicz, Zofia Puchalska-Wilk, Aneta Szydłowska, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

Uchwała została podjęta.  



Ad 7. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania w 2023 r. środków finansowych na Fundusz 

Wsparcia Policji z przeznaczeniem na zakup samochodu osobowego dla Komisariatu Policji 

w Zielonkach. 

Głos zabrał Wójt Gminy Pan Antonii Rumian.   

Komendant policji w Zielonkach zwrócił się do nas po dofinansowanie do zakupu radiowozu 
oznakowanego dlatego komisariatu w Zielonkach. Jest program w którym 50% na zakup 
takiego radiowozu daje Skarb Państwa czyli Komenda Główna Policji natomiast drugie 50% 
pokrywa samorząd. W przypadku naszym gmina Zielonki wyraziła zgodę na takie 
dofinansowanie gdybyście państwo wyrazili zgody na takiego finansowanie wspólnie z gminą 
Zielonki pokryjemy z nimi koszty połowy zakupu tego radiowozu.  Jest to po naszej stronie 
kwota 37500. Łącznie mamy tamte 75000 po stronie samorządowej. Dzisiejsza sesja została 
zwołana w przyspieszony terminie ponieważ, pan komendant bardzo prosił żeby jeśli będzie 
to możliwe to żeby środki zostały przekazane lub przynajmniej zadeklarowane z początkiem 
marca.   

Rozpoczęto dyskusję. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał /załącznik nr  7 do 
protokołu/. 

Komisja Rozwoju i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał /załącznik nr  8 do 
protokołu/. 

Pan Przewodniczący przeszedł do głosowania  uchwały nr LVI/494/2023 Rady Gminy 
Michałowice z dnia 1 marca 2023 r. w sprawie przekazania w 2023 r. środków finansowych 
na Fundusz Wsparcia Policji z przeznaczeniem na zakup samochodu osobowego dla 
Komisariatu Policji w Zielonkach. 
Odbyło się głosowanie jawne. 
Rada Gminy głosowała następująco: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Alicja Bednarczyk, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Eleonora Dyląg, Władysław Dyna, 
Jakub Fluder, Daniel Gajoch, Adam Jurek, Marek Kozłowski, Ewa Krawczyk, Maciej 
Podymkiewicz, Zofia Puchalska-Wilk, Aneta Szydłowska, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

Uchwała została podjęta.  

 
Ad 8, 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Michałowice na 2023 rok 

przyjętego uchwałą nr LVI/472/2022 Rady Gminy Michałowice z dnia 28 grudnia 2022 r. w 

sprawie budżetu Gminy Michałowice na 2023 rok. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Michałowice 
na lata 2023-2034. 

Głos zabrała Skarbnik Gminy – Agata Krzyżak- Szota.  



Jeżeli chodzi o zmiany w budżecie Gminy Michałowice to zwiększamy wydatki o kwotę 89 
600 tym bieżąco potem 52 100 i wydatki majątkowe o kwotę 37 500. Środki te pokrywane są 
z wolnych środków z roku 2022. Jak już na komisji wspominaliśmy są to środki na 
zabezpieczenie funkcjonowania urzędu gminy, na diety, które są we wcześniejszej uchwale 
oraz na fundusz wsparcia policji 37 500 jako wydatek majątkowy. Zmiany te również wiążą 
się ze zmianami w budżecie Gminy Michałowice, dostosowaliśmy w tym poziom dochodów i 
wydatków do tych kwot oraz dokonaliśmy przeniesień środków w ramach jednej z inwestycji 
zmieniamy tylko ich kwalifikację. Zmiany te odzwierciedlenie mają w również w wieloletniej 
prognozie finansowej pomiędzy częścią 1.1 a 1.3 oraz zabezpieczyliśmy również w 
wieloletniej prognozie finansowej środki na modernizację zasobu w szkole podstawowej w 
Michałowicach aby móc ogłosić przetarg na to zadanie. 

Rozpoczęto dyskusję. 

Komisja Budżetu i Finansów  pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał /załącznik nr 9, 10 do 
protokołu/. 

Komisja Rozwoju i Inwestycji  pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał /załącznik nr 11, 12 
do protokołu/. 

Pan Przewodniczący przeszedł do głosowania  uchwały nr LVIII/495/2023 Rady Gminy 
Michałowice z dnia 1 marca 2023 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy Michałowice na 
2023 rok przyjętego uchwałą nr LVI/472/2022 Rady Gminy Michałowice z dnia 28 grudnia 
2022 r. w sprawie budżetu Gminy Michałowice na 2023 rok 

Odbyło się głosowanie jawne. 

Rada Gminy głosowała następująco: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Alicja Bednarczyk, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Eleonora Dyląg, Władysław Dyna, 
Jakub Fluder, Adam Jurek, Marek Kozłowski, Ewa Krawczyk, Maciej Podymkiewicz, Zofia 
Puchalska-Wilk, Aneta Szydłowska, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Daniel Gajoch 
 
Uchwała została podjęta. 
Pan Przewodniczący przeszedł do głosowania  uchwały nr LVIII/496/2023 Rady Gminy 
Michałowice z dnia 1 marca 2023 r. w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Michałowice na lata 2023-2034 

Odbyło się głosowanie jawne. 

Rada Gminy głosowała następująco: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Alicja Bednarczyk, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Eleonora Dyląg, Władysław Dyna, 
Jakub Fluder, Adam Jurek, Marek Kozłowski, Ewa Krawczyk, Maciej Podymkiewicz, Zofia 
Puchalska-Wilk, Aneta Szydłowska, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 



Daniel Gajoch 
 

Ad 23. Dyskusja wolne wnioski. 

Radna R. Browarnik: członkowie komisji Inwestycyjnych wybierają się teraz na objazdowe 
posiedzenie więc jeśli ktoś się chce przyłączyć to zapraszamy.  

Radny M. Podymkiewicz: zwróciła się do mnie jedna z mieszkanek, która składała do urzędu 
wniosek o utylizację azbestu. Otrzymała ona zwrotne pismo, że wywóz ten nastąpi w 2022 
roku, niestety wywóz się nie odbył, kazano jej poczekać do 2023 roku po czym otrzymała 
informację , że   w tym roku nie będzie takich wywozów. Jak możemy pomóc tej mieszkance 
w utylizacji tego azbestu?  

Pan Wójt: można na taki wybór złożyć wniosek do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej i uzyskać 100% dofinansowanie bezpośrednio z 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska. Tak to było tłumaczone wszystkim którzy 
występowali do nas o utylizację tego azbestu. 

Radny M. Kozłowski: mamy projekt na plac naszego placu zabaw, w ubiegłym roku z 
funduszu sołeckiego zostały zakupione zabawki, mieliśmy tez uzyskać dofinansowanie z 
Urzędu Marszałkowskiego ale teraz widzimy że nic w tym kierunku się nie dzieje.  

Pan Wójt: Urząd Marszałkowski faktycznie prowadzi taki nabór ale pragnę przypomnieć, że 
sołectwo Masłomiąca otrzymało od nich dofinansowanie w ubiegłym roku to w tym roku z 
uwagi na to że zgłosiły się do tego projektu również Młodziejowice i Kończyce 
postanowiliśmy zgłosić do dofinansowania plac zabaw w Młodziejowicach. Ponieważ tam 
również jest już gotowy projekt i nie możemy zawsze dofinansowywać tylko Masłomiącej 
ponieważ mamy 19 sołectw. Odbyłem również spotkanie z właścicielem stawów w 
Masłomiacej i doszliśmy do porozumienia w sprawie drogi do placu zabaw i powinniśmy 
niebawem uregulować stan prawny tych działek, tak żeby nie było obawy, że ktoś nam ta 
drogę zamknie. Jeśli chodzi o problem wody w rowach to zaproponowałem dyrektorowi 
ZDPK rozwiązanie polegające na rozebraniu kawałka chodnika tak aby spuścić ta wodę do 
kanalizacji deszczowej. Myślimy tez o budowie tego brakującego odcinka chodnika w 
procedurze ZRIDu czyli takiej w jakiej był budowany na początku.  

Dyskusja na temat chodnika oraz problemu z zalewaniem w Masłomiącej oraz 
dofinansowania placu zabaw i tego, które z sołectw je otrzyma. 

Radny A. Jurek: czy zostanie wykorzystany projekt placu zabaw, który był składany do 
PROWu rzez Koronę Północnego Krakowa i jakie są terminy realizacji. Druga sprawa czy w 
zlewni ścieków zostały podjęte jakieś działania. Chciał bym się tez dowiedzieć na jakim etapie 
jest procedura zamiany działek? 

Zastępca Wójta: ten projekt, który był wcześniej zrobiony w całości się go nie uda 
wykorzystać ponieważ nie ma tyle środków o której się możemy starać. Mamy nadzieję 
podpisać umowę o dofinansowanie do połowy roku z Urzędem Marszałkowskim. Jeżeli będą 
wolne środki i rada zgodzi się na przesunięcie środków na wkład własny to jest szansa na 
realizację w tym roku. 



Pan Wójt: odpowiadając Panu Radnemu na to pytanie dotyczące zlewni to ostatnio z Panem 
Prezesem omawialiśmy możliwości pewnych rozwiązań które przyczyniły by się do poprawy 
tych warunków. Póki co przede wszystkim muszą wymienić klapy nad tym zbiornikiem i 
pilnować żeby te klapy były zawsze zamknięte. Co do zamiany tych działek to nie 
dogadaliśmy się jeszcze z SKR i na tym etapie, że tak powiem zatrzymało się to wszystko, 
mamy zrobione wyceny wszystkich działek i oni chcieliby tylko część działki nam oddać 
natomiast z wyceny tych działek na które mielibyśmy się zamieniać wynika, że całość 
musieliby dać nam tej działki za naszą niewielką działkę na co oni pewnie się nie będą chcieli 
zgodzić. Natomiast rozmawiam dosyć już intensywnie z wójtem Królem na temat rozbudowy 
punktu zlewnego za torami w Batowicach do czterech stanowisk wspólnie dla jednej i dla 
drugiej gminy. Przy czym musimy mieć świadomość tego że to może zostać uruchomione w 
momencie otwarcia Północnej Obwodnicy Krakowa dlatego że nie możemy wpuścić 
wszystkich wywoźników tą drogą zaraz za mostem w Batowicach bo mieszkańcy po prostu 
zaraz wyjdą tam i zablokują nam drogę więc czekamy.  

Dyskusja na temat punktu zlewnego w Książniczkach i Batowicach. 

Radna A. Szydłowska: czy udało się coś załatwić w sprawie zmiany trasy linii m3?  

Zastępca Wójta: niestety dofinansowanie od Wojewody nie pozwala na żadne modyfikacje 
trasy. 

Radna A. Szydłowska: na jakim etapie jest sprawa budowy przejścia dla pieszych koło szkoły 
w Michałowicach?  

Zastępca Wójta: mieliśmy ostatnio spotkanie na którym zostało wszystko ustalone i teraz 
działanie musi podjąć ZDPK i zgłosić to do dofinansowania. 

Radna W. Wesołowska: na jakim etapie są decyzje dotyczące działek przy ulicy Leśnej. 

Zastępca Wójta: jeszcze nie mamy przejętych wszystkich działek, na przyszłą sesję 
przygotujemy dokładne zestawienie.  

Radna W. Wesołowska: w ubiegłym roku były rozmowy na temat działki pod plac zabaw na 
ul. Granicznej czy można by coś w tym temacie poczynić? 

Zastępca Wójta: wróciliśmy do tych rozmów z nadleśnictwem, przesłaliśmy im koncepcję 
placu zabaw i mam nadzieję, że na tej podstawie uda nam się uzyskać ich aprobatę i 
podpisać umowę z lasami.  

Radna W. Wesołowska: czy na Małym Krakowie planowane są jakieś prace w celu 
zabezpieczenia mieszkańców przed zalewaniem?  

Pan Wójt: obecnie nie mamy w budżecie środków na takie działanie.  

Radny M. Podymkiewicz: na jakim etapie jest nowy plan zagospodarowania przestrzennego? 

Pan Wójt: obecnie czekamy na opinie wszystkich instytucji, następnie trafi to do 
Ministerstwa Rolnictwa. Sądzę, że te procedury uda się zakończyć najwcześniej za rok i  w 
tedy zostanie on Państwu przedstawiony pod obrady.  



Radna A. Bednarczyk: czy udało się odbyć rozmowę z Wójtem Lisowskim w sprawie pobocza 
przy ul. Granicznej?  

Pan Wójt: jeszcze nie udało mi się z nim porozmawiać ale zadzwonię do niego w tej  sprawie.  

Radna A. Bednarczyk: czy można by to pobocze wykonać z kostki ale bez krawężnika bo 
wiem że np. w Smardzowicach są tak wykonane pobocza. 

Pan Wójt: nie znam przepisów w tym temacie będzie się tym zajmował projektant.  

Radna A. Bednarczyk: mam jeszcze pytanie odnośnie chodnika na ul. Smolnej w 
Wilczkowicach, czy coś się w tym temacie dzieje? 

Zastępca Wójta: przygotowujemy na to przetarg.  

Ad 24. Zamknięcie sesji. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad, Pan Przewodniczący Rady Gminy 
Michałowice zamknął LVIII Nadzwyczajną Sesję Rady Gminy Michałowice VIII Kadencji w dniu 
w dniu  1 marca 2023  r. 

 

    Protokołowała:      Na tym protokół zakończono 

A. Ciaranek                   Zatwierdzono 

 


